



洲際交易所（「洲際」）市場資訊收費計劃

作為英皇期貨有限公司（「英皇期貨」）之客戶，您可以訂購以下各項由洲際交易所所提供的即時市場資訊服務。每個資訊組別的月費為每客戶 110 美元。

洲際交易所市場資訊組別	產品
<input type="checkbox"/> 洲際交易所美國期貨	<ul style="list-style-type: none"> ▪ 棉花 ▪ 美元指數 ▪ 咖啡 ▪ 橙汁 ▪ 第 11 類糖
<input type="checkbox"/> 洲際交易所歐洲期貨	<ul style="list-style-type: none"> ▪ 布蘭特原油

請填妥下列表格，並交回 閣下之客戶經理或郵寄至香港灣仔軒尼詩道 288 號 英皇集團中心 23-24 樓。閣下亦可將填妥表格電郵至 esl.cs@emperorgroup.com。

如有任何查詢，請致電 閣下之客戶經理或投資及客戶服務部 (852) 29192919。

訂購詳情

客戶姓名	
戶口號碼	
聯絡電話	
電郵地址（如適用）	
生效日期(日/月/年)	
終止日期(日/月/年)（如適用）	

本人／吾等確認已詳細閱讀及理解下列的條款及細則，並願意遵從並接受其約束。

1. 用戶不得在未得洲際交易所事先書面同意下，以任何形式傳遞部份或全部資訊內容(包括但不局限於任何市場資訊)給任何人士。
2. 用戶不得利用部份或全部資訊內容作非法用途。
3. 用戶不得在正常業務範圍(其不包括向第三方傳遞資訊)以外使用全部或部分資訊。
4. 用戶不得使用部份或全部資訊內容以幫助成立、維持或提供場外交易用途。
5. 本人／吾等同意洲際交易所就提供市場資訊予本人／吾等不時及於任何時間施加或要求的所有條款及條件（包括任何洲際交易所的價格資訊政策)並承諾妥當簽署、簽立及/或交付其不時及何時施加或要求的洲際交易所訂戶協議或任何其他文件。

本人／吾等特此申請即時市場資訊服務，並同意接受有關條款及細則之約束及授權英皇期貨有限公司於以下日期起從本

人／吾等之帳戶中扣除月費*。

_____日_____月_____年

帳戶持有人簽署**

日期：

S.V. by,

L & C Dept.

*每月月費將於上月的最後一個香港工作日從賬戶中扣除。

**此簽署須與已記錄於開戶文件中的簽署樣式相同。

條款及細則：

1. 市場資訊收費計劃由洲際交易所提供。
2. 英皇期貨有限公司保留隨時暫停、更改或終止本服務及更改其條款及細則之權利，並毋須另行通知。
3. 如有任何爭議，英皇期貨有限公司保留最終決定權，並對所有人士具約束力。
4. 如條款及細則的中文及英文版有任何差異，將以英文版為準。
5. 投資涉及風險，投資產品價格可升可跌，甚至變成毫無價值。在作出任何投資決定前，投資者須考慮本身實際情況、可接受的風險程度、投資經驗及投資目標，審慎考慮後，作出選擇。投資者不應只依賴本服務而作出投資決定。如有任何疑問，應徵詢獨立專業意見。
6. 此條款及細則受香港特別行政區法律管轄並按其詮釋。



Market Data Fee Scheme for Intercontinental Exchange (“ICE”)

As a customer of Emperor Futures Limited (“EFL”), you can subscribe to the real-time market data service of the following market data provided by ICE. The monthly subscription fee is **USD110 per user per Market Data Group**.

ICE Market Data Group	Products
<input type="checkbox"/> ICE Futures U.S.	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Cotton ▪ US Dollar Index ▪ Coffee ▪ Orange Juice ▪ Sugar #11
<input type="checkbox"/> ICE Futures Europe	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Brent Crude Oil

Please complete this form and return it to your Account Executive or 23-24/F Emperor Group Centre, 288 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong. Alternatively, you may email it to esl.cs@emperorgroup.com. For enquiries, please contact your Account Executive or our Investment and Customer Service Department at (852) 2919 2919.

SUBSCRIPTION DETAILS

Client Name	
Account No.	
Telephone No.	
Email Address (if any)	
Effective Date (DD/MM/YY)	
Termination Date (DD/MM/YY) (if applicable)	
<p>I/We AGREE TO OBSERVE AND TO BE BOUND BY THE FOLLOWING TERMS AS A SUBSCRIBER:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. no Subscriber shall, without the prior written approval of Intercontinental Exchange “ICE”, disseminate the Information (which includes but not limited to any market data) or any part thereof to any other person; 2. no Subscriber shall use or permit the use of the Information or any part thereof for any illegal purpose; 3. no Subscriber shall use the Information or any part thereof other than in the ordinary course of its own business (which shall not include dissemination to third parties); and 4. no Subscriber shall use the Information or any part thereof to establish, maintain or provide or to assist in establishing, maintaining or providing an Off Market. 5. I/We agree to all the terms and conditions (including any Pricing Data Policy of ICE), and undertake to duly sign, execute and/or deliver the ICE SUBSCRIBER AGREEMENT or any other document, as may be imposed or required by ICE from time to time and at any time for the purpose of or relating to the provision of market data by ICE to me/us 	

I/We hereby subscribe to the service and agree to be bound by the relevant terms and conditions and authorise Emperor Futures Limited to debit the monthly subscription fee* from my/our account starting from:

_____ (date) _____ (month) _____ (year)

S.V. by

Account Holder’s Signature(s)**

L & C Dept.,

Date:

*Monthly subscription fee will be debited from the account on the last Hong Kong business day of the preceding month.

**Signature(s) should be the same as the specimen signature(s) recorded on the account opening documents.

Terms and conditions:

1. The "Market Data Fee Scheme" is provided by Intercontinental Exchange.
2. EFL reserves the rights to suspend, amend or terminate the Service and any of the terms and conditions at any time without prior notice.
3. In case of any disputes, EFL reserves the right to make the final decision, which will be binding for all parties concerned.
4. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of the terms and conditions, the English version shall prevail.
5. Investment involves risks and the prices of Futures may go up or down and may even become valueless. Before making any investment decisions, investors should carefully consider their own circumstances, risk tolerance level, investment experience and investment objectives. Investors should not base any of their investment decisions on the benefits of the Service alone. If investors are in doubt, they should seek independent professional advice.
6. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.